
3. FUNTSEZKO SOZIETATEAK:

Zein dira behar dituzuen bazkide eta hornitzaile nagusiak zuen proiektuak funtziona
dezan?

Gure bazkide garrantzitsuena Xiaomi izango da; izan ere, marka horrek saltzen dituen
produktuak teknologikoki oso aurreratuta daude eta gure proiektua oso aurrerakoia denez,
Xiaomi markarik hoberena da.

Gure hornitzaile nagusiak Greenpeace eta Nvidia izango dira. Alde batetik, boligrafoak
egiteko plastiko birziklatua behar dugu eta gure ustez Greenpeace erakundea horretan
lagundu gaitzake. Bestalde, Nvidia oso garrantzitsua izango da guretzat, behar ditugun
chipak eskainiko dizkigulako.

Zergatik dira garrantzitsuak guretzako?

Behar ditugun produktuak eskuratu ahal izango ditugulako. Bazkideak eta hornitzaileak
funtsezkoak dira gure enpresa aurrera egin dezan.


